
שישלמו את המחיר. שניידר.

יותר ויותר קולות בענף קוראים לנקיטת צעדים ופעולות אל 
מול הארגונים המנסים לפגוע בענף •

מתגבשת תוכנית למאבק 
בארגונים הסביבתיים

במהלך אירוע חגיגי בחג השבועות, 
במושב באר טוביה, נערכה הפגנה 

סוערת של פעילים מ'אנונימוס' 
שהגיעו למקום ללא אישור וניסו 
לפגוע במהלך התקין של האירוע. 

מארגני האירוע הזמינו משטרה 
שעצרה מספר מפגינים. בעקבות 

פעולה זו ועוד מספר תקריות, גוברים 
הקולות בקרב רפתנים ואנשים בענף 

החלב, לפעול ביד קשה כנגד אותם 
גופים המנסים לפגוע ולהזיק לענף.

איציק שניידר, סמנכ"ל מועצת 
החלב אמר לנו ״הפעילות של קבוצת 

ההזויים שפגשנו בתחרות הפרה היפה 
בבאר טוביה, חצתה כל גבול אפשרי. 

האירוע נערך לזכרו של  איתמר צו
ר ז"ל שנפל במלחמת לבנון השנייה, 

לבוא ליום כזה ולקלל ולנהוג באלימות 
זה מבחינתנו קו אדום. אני מגנה את 

הפעילות הזו בכל צורה אפשרית 
ושמחנו שהנושא עבר לטיפול משטרת 

ישראל. אנחנו מצידנו נעקוב אחר 
הטיפול המשטרתי ונוודא כי הוא יהיה 

הולם. הגיע הזמן שאנשים האחראים 
לפעולות מסוג זה, ישלמו את המחיר 

גם במישור הציבורי וגם במישור 
הפלילי. מועצת החלב חוזרת וקוראת 

לכל הרפתנים, ליידע אותנו על כל 
פעילות לא חוקית של פולשים ומשיגי 

גבול ולא להתעצל ולהגיש תלונות 

במשטרה. באתר המועצה מפורסמים 
כללים להתמודדות עם התופעה״. 

אביתר דותן, מזכיר התאחדות 
מגדלי הבקר אמר "אני מצטרף 

לאמירות של איציק, בכל הקשור 
להענשת אותם פורעי חוק וציין כי 
רק הצטיינות מקצועית, שמירה על 
איכות החלב, דגש בנושא השמירה 
על רווחת בעלי החיים ושמירה על 

חוקי צער בעלי חיים. 
אלו התשובות הטובות ביותר לאותם 

מתנגדים. הענף שלנו ימשיך להיות 
מצויין וזו תהיה התגובה הטובה ביותר 
לכל המקטרגים וכל הגופים הקיצוניים 

הרוצים לפגוע בנו ובפרנסתנו". 
במועצת החלב ובהתאחדות מתכננים 

גיבוש אסטרטגיה מול תופעות אלו 
ומדגישים כי הכל יהיה בתיאום, תוך 

ציות לחוקי המדינה.

טל כהן מנהל מכירות ישראל )רפתן 
מתל עדשים( שהנחה הכנס אמר 

לנו "מטרת הכנס היתה להפגיש בין 
רפתני ישראל, לשמוע ולהשמיע, 

כנס חברתי, מקצועי לכל דבר. חברת 
אפימילק, רוצה לנסות ולהעביר 

לרפתנים את הידע המקצועי, 
ציוד ניהול ותוכנה שברשותנו, 

לטובת הצלחת הרפתות. יש לנו 
מערכת לגילוי דרישות מתקדמת, 
מערכת לניטור חלב העוזרת בזמן 

החליבה בנתוני אמת על מצב הפרה 
ובריאותה. 

החברה ממשיכה לפתח מוצרים 
נוספים כמו, גילוי המלטות מוקדמות, 

תוכנה חדשה לרפת והכי חשוב, 
מערכת הפרדת חלב בזמן אמת 

שבעצם מפרידה את החלב למוצרים 
שונים למחלבה. הרפתנים יוכלו 

ללקוח שלו במחלבה שני חומרי גלם 
שונים והמערכת שלנו יודעת לעשות 

את הפעולה הזו בזמן חליבה". כהן 
מוסיף "אנו שוקדים על פרויקט 

משותף זה יחד עם תנובה וכבר כיום 
המערכת נכנסת לעבודה ברפתות 

בארץ". אביתר דותן מזכ"ל התאחדות 
מגדלי הבקר פרס את משנת 

ההתאחדות בכל הקשור פעילות 
ההתאחדות בשנה החולפת תוך 

ראיה לעתיד. אביתר מסר כי "-250
300 מיליון₪ השקעות ב-20 שנה 

האחרונות בספר העדר. 400 מיליון 
₪ ב20 שנה האחרונות  מכירת ידע 

בלבד ע"פ הערכות "משאב" "סינדקו" 
120 מיליון ₪ עלויות שירותי הענף 

לרפתן בשנה, }שיאון, חקלאית, 
התאחדות{ 8.5  מיליון ₪ הכנסות 

התאחדות מעסקת "דה לאבל". דותן 
מסר כי יימשכו שיתופי הפעולה 

בנושא תוכנת חיזוי תנובת חלב רב 
שנתית- עם תנובה ובנית מערכות 

לענף הבקר- משרד החקלאות, 
אמב"ל. בין ההרצאות המובילות היו: 
דר' אלון ארזי בנושא ניטור הזנה, דר' 

גיל כץ בנושא "שיפור ערך החלב", 
אריק שור, מנכ"ל תנובה,

דרורית רק בנושא "גילוי המלטות".

כנס אפימילק אפיקים יוני 2015
ב-17.6.15 התקיים בקיבוץ אפיקים כנס לכלל רפתני ישראל, 

לכנס הגיעו כ-500 רפתנים ואנשי תעשיה מכל הארץ • 
חן סטפמן, מנהל אפימילק ישראל מספר שהשתתפות 

רפתני ישראל בכנס הייתה מרשימה, וציין את שביעות רצון 
המשתתפים בכנס, הן מהתוכן ומעצם קיומו •

מערכת מתקדמת לרפת. כהן
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